# **GK Organic Farm**

...as nature intended



since 1994 and 2016

About Us

Latest post

Minty Basil Enzyme Syrup FAQs

Products Our Dealers

Media Review

Fresh Produces

Organic Vegetarian Belacan

ORGANIC LUNCHEON

Terms and Conditions

Refund Policy for Products

About Us



Welcome to GK Organic Farm, located near Bangi, 40km south of Kuala Lumpur, Malaysia. GK was founded in 1994, and has been growing organic vegetables and fruits, using our homemade compost and fertilizers.

At GK Organic Farm, we believe that the best food is ...as Nature Intended.  $\ensuremath{\mathbf{We}}$   $\ensuremath{\mathbf{INSIST:}}$ 

No Outside Compost No Green House or Planting House No Pest but Insects

我们深信顺应自然才能栽培出最有能量的蔬果。 所以在GK有机农场**我们坚持**:

自制堆肥 不搭棚 不除虫

# WHY No Outside Compost?? 为何自制堆肥??

We make our own compost by using the organic matters which are obtained from our farm such as cut grass, plant residue, and food processing residue. Only a small percentage (< 1%) of animal manure is added to the compost as a 'starter' for decomposition.

我们的堆肥多采用园地里的有机原料如野草、植物残渣和厨余。此外,我们也添加了少许

(<1%)的动物粪肥。它们是分解堆肥的重要"启动者"。



# **TOTAL PAGEVIEWS**

387513

# **BLOG ARCHIVE**

- **▼** 2020 (3)
  - ▼ May (2) 小品

GK 孕育之旅

- ► March (1)
- **2018 (1)**
- **2017 (2)**
- **2016 (2)**
- **2014 (2)**
- **2012 (2)**
- ▶ 2011 (4)





We believe that a healthy plant can adapt to various environmental conditions. Green house construction can trigger many issues such as soil erosion, green house effect, and increase the consumption of plastic.

我们相信一棵健康的植物可在各种环境下生长。建造温室会衍生许多环境问题如土壤侵蚀、温室效应和增加塑料的消耗量。

### WHY No Pest but Insects?? 为何不除虫??

Based on our own experience, healthy plants will not be attacked by pest. Killing the pest is not the solution. At GK, we believe that the best solutions are to maintain the sustainability of a balance ecosystem and healthy soil condition. Thus, plants will build up strong immune mechanisms to fight against the pest.

我们的经验是健康的植物是不会有害虫的。除虫并不能在根本上解决问题。在GK,我们相信持续维护生态的平衡和保持健康的土壤,以确定每棵植物都有能力去自我抵抗害虫的侵害,才是最有效的方法。



这就是我们的农场,一个与自然生态和协共处的绿色园地。欢迎您亲临农场,请预约。

品尝。参与。体验。

Farm Visit are welcomed..but!... Please make an <u>Appointment</u> before you come. Don't just turn up at the gate. Our manpower and resources are very limited, and sometimes we could be busy, not home, and just like you, we need some privacy too!

有空来坐坐 ,不过要事先<u>预约</u>哦!我们可能不在,也可能没空,正如您有时候我们也需要一点私人空间。



Home

Subscribe to: Posts (Atom)

### FOOD IS...AS NATURE INTENDED

When was the last time you visit a farm? When was the last time you smell a flower or even hear the birds chirping? To join us for the farm visit, just click on the contact page for more information!









(C) GK ORGANIC FARM all rights reserved. Picture Window theme. Theme images by konradlew. Powered by Blogger.